
Referat af bestyrelsesmøde den 17.04.2021, kl. 10:00 

Deltagere: Alle bestyrelsesmedlemmer mødte på nær Thøger, der havde meldt afbud.  

Mødet blev afholdt hos Christian og Maj-Britt, Birketoften 1. 

Mødes holdes med følgende dagsorden: 

1. Nyt fra foreningsformanden og fg. sekretær. 

a. Formandens beretning til den forestående ordinære generalforsamling for 2020 

fremsendes senere. 

b. Alle bestyrelsesmedlemmerne anmodes om, at have budgettal 2021for 

forventet forbrug på deres driftsområder klar til brug for kassereren. 

c. Afholdelse af ordinær generalforsamling er bestilt til afholdelse søndag den 

30.05.2021, kl. 10:00 på Kulhuse Kroen. Afventer bekræftelse herom fra Tino.  

d. Dirigent til generalforsamlingen. Har vi et medlem i foreningen, som kan 

varetage opgaven? 

2. Nyt fra næstformanden. 

3. Nyt fra kassereren. 

4. Nyt fra WEB-master. 

5. Nyt fra vejformand – kan vejudvalget have et forslag om trafiksikring af 

Præstegårdsvej m.fl. klar til generalforsamlingen?  

6. Nyt fra vandformand.  

7. Nyt fra strandgrundsformand 

8. Eventuelt. 

Ad. 1a. Formandens beretning blev oplæst, og der var enighed om, at beretningen var 

egnet til fremlæggelse på generalforsamling. 

Ad 1b. Budgettal for 2021 for hvert enkelt driftsområde blev godkendt til 

fremlæggelse på generalforsamling. 

Ad. 1c. Bestyrelsen tog ad notam, at generalforsamling afholdes søndag den 

30.05.2021, kl. 10:00 på Kulhus Kroen. Christian afventer pt. accept fra Tino, Kulhus 

Kro.  Laurids meddeler, at generalforsamling eventuelt også kan afholdes på 

ejendommen overfor Kulhus Kroen. 

Ad. 1d. Bestyrelsen ønsker, at dirigenten ikke skal være medlem af foreningen. 

Christian kontakter Lillan Brandt, der de seneste år har været valgt som dirigent på 

foreningens generalforsamlinger. 

2. Intet nyt fra Næstformand 



3. Jan fremlagde regnskabet for 2020. Regnskabet bliver snarest muligt revideret, så 

det ligger klar til udsendelsen sammen med indkaldelse til ordinær generalforsamling 

i 2021. 

4. Intet nyt fra WEB-master. 

5. Laurids oplyser, at vejudvalget formentlig kan være klar med en rapport om 

trafiksikring af Præstegårdsvej mv. til brug for ordinær generalforsamling 2022. 

6. Frank oplyser, at modellen med paralleldræn er den bedste løsning til at undgå 

skybrudsskader på ejendommene på Bøgetoften og Egetoften og også for øvrige 

medlemmer af foreningen, der har ejendomme, som ligger lavt i terrænet. 

Bestyrelsen diskuterede herefter, hvorledes man får finansieret skybrudssikring af 

ejendomme i foreningen. Skybrudssikring vil formentlig koste mindst 300.000 kr. 

Bestyrelsen blev enig om, at bestyrelsen stiller forslag om, at man forhøjer det årlige 

medlemskontingent med 300 kr. til 960 kr. og at kontingentforhøjelsen på 300 kr. 

henføres til vandfonden. 

Christian laver forslag herom til fremlæggelse på generalforsamlingen. 

7. Lars-Bo meddeler, at han snarest vil gå i gang med opsætte en bom/afspærring af 

indgangspartiet til foreningens strandgrund. Han vil videre arbejde på og for, at der 

bliver etableret yderligere op til 8 bådpladser på strandgrunden. 

8. Intet at referere. 

Mødet sluttede kl. 13:00 

Skoven den 17.04.2021 

 

Christian Lorentsen 

Referent. 

 


